

JABATAN PEMBANGUNAN & PENGURUSAN FASILITI  
UNIVERSITI SAINS MALAYSIA

NOTIS SEBUTHARGA (M.S. 1/2)			
NOMBOR SEBUTHARGA	SH1/24/A11/JPEMB/U/00033		
NAMA SEBUTHARGA	PENGANTIAN HDPE LINING SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI KOMPLEKS BLOK J, DESASISWA FAJAR HARAPAN, DESASISWA BAKTI PERMAI, DESASISWA INDAH KEMBARA DAN PUSAT PENGETAHUAN, KOMUNIKASI DAN TEKNOLOGI (PPKT), UNIVERSITI SAINS MALAYSIA, KAMPUS INDUK, PULAU PINANG.		
TARIKH PELAWAAN	2 APRIL 2024 (SELASA)		
MAKLUMAT LAWATAN TAPAK / TAKLIMAT			
TARIKH / MASA	5 APRIL 2024 (JUMAAT) / 10.00 PAGI		
LOKASI	BILIK MESYUARAT JABATAN PEMBANGUNAN & PENGURUSAN FASILITI, UNIVERSITI SAINS MALAYSIA, KAMPUS INDUK, PULAU PINANG.  a. Penyebutharga DIWAJIBKAN menghadiri lawatan tapak / taklimat. Dokumen hanya dijual kepada penyebutharga yang menghadiri lawatan tapak sahaja. b. Hanya penama di dalam Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat, Kementerian Kewangan / penama dalam Sijil CIDB (kategori perolehan kerja) sahaja yang boleh menghadiri sesi taklimat sebutharga/tender. c. Syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai lain selain daripada penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kementerian Kewangan dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan.		
MAKLUMAT KELAYAKAN			
<a href="https://www.mof.gov.my/ms/bisnes/maklumat-pendaftaran-syarikat">https://www.mof.gov.my/ms/bisnes/maklumat-pendaftaran-syarikat</a>			
KELAYAKAN (WAJIB)	Sijil Pendaftaran CIDB, SPKK dan PKK	Gred: G2 Kategori: B (Bangunan), Pengkhususan : B04 (Kerja-Kerja Pembinaan Bangunan)	
SYARAT PERMOHONAN DOKUMEN SEBUTHARGA	Dokumen sebutharga dalam bentuk softcopy boleh didapati melalui emel kepada <b>aimiadyani@usm.my</b> . Sila kemukakan bersama salinan resit sebagai bukti bayaran dan salinan sijil-sijil seperti ketetapan berikut : i. Sijil Pendaftaran CIDB. ii. Sijil Taraf Bumiputera. iii. Resit / Bukti Pembayaran yang telah dibuat. iv. Maklumat syarikat beserta nombor telefon pegawai yang bertanggungjawab.		
MAKLUMAT DOKUMEN SEBUTHARGA			
HARGA	RM50.00 (Senaskah)	BAYARAN MELALUI	( <a href="https://epayment.usm.my/">https://epayment.usm.my/</a> ) dengan klik ke pautan "JUALAN BORANG SEBUTHARGA" (ruang ini hanya diisi sekiranya ada bayaran yang dikenakan)
TARIKH MULA JUALAN	5 APRIL 2024 (JUMAAT) SEHINGGA 15 APRIL 2024 (ISNIN)		
<i>Pembelian selepas tarikh jualan adalah tidak dibenarkan. Sebarang pembayaran yang dibuat selepas tarikh akhir jualan tidak akan dikembalikan.</i>			

